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Le resent émetteur radio IC ID: 3568A-RTACRH00 a été approuvé par Industrie Canada pour fonctionner 
avec les types d’antenne énumérés ci-dessous et ayant un gain admissible maximal et l’impédance 
requise pour chaque type d’antenne. Les types d’antenne non inclus dans cette liste, ou dont le gain est 
supérieur au gain maximal indiqué, sont strictement interdits pour l’exploitation de l’émetteur.

IC Radiation Exposure Statement:
This equipment complies with IC RSS-102 radiation exposure limits set forth for an uncontrolled 
environment. This equipment should be installed and operated with minimum distance 20cm between the 
radiator & your body.
Cet équipement est conforme aux limites d’exposition aux rayonnements IC établies pour un environnement 
non contrôlé. Cet équipement doit être installé et utilisé avec un minimum de 20cm de distance entre la 
source de rayonnement et votre corps

Co-located
This device and its antenna(s) must not be co-located or operating in 
conjunction with any other antenna or transmitter.

Digital apparatus (ICES003)
CAN ICES-3 (B)/NMB-3(B) 

Country Code Setting Disable
The Country Code Selection feature is disabled for products marketed in the US/Canada

Canada Request
This device complies with Industry Canada’s licence-exempt RSSs. Operation is subject to the 
following two conditions:
(1) This device may not cause interference; and 
(2) This device must accept any interference, including interference that may cause undesired 
operation of the device.
Le présent appareil est conforme aux CNR d'Industrie Canada applicables aux appareils radio exempts de licence. 
L'exploitation est autorisée aux deux conditions suivantes : (1) l'appareil ne doit pas produire de brouillage, et (2) 
l'utilisateur de l'appareil doit accepter tout brouillage radioélectrique subi, même si le brouillage est susceptible 
d'en compromettre le fonctionnement.

This radio transmitter IC: 3568A-RTACRH00 has been approved by Industry Canada to operate with the antenna 
types listed below with the maximum permissible gain indicated. Antenna types not included in this list, having 
a gain greater than the maximum gain indicated for that type, are strictly prohibited for use with this device

Brand Model Antenna type Gain

1

2

3

4

M.gear                      NE3-15171                     Dipole              2.4G: 5.27

M.gear                      NE3-15171                     Dipole              2.4G: 4.85

M.gear                      NE3-15171                     Dipole                5G: 5.41

M.gear                      NE3-15171                     Dipole                5G: 5.12
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This device is restricted to indoor use.
High Power Radars: High power radars are allocated as primary users (meaning they have priority) in the 
5250MHz to 5350MHz and 5650MHz to 5850MHz bands. These radars could cause interference and/or damage 
to Wireless LAN devices used in Canada.
Les utilisateurs de radars de haute puissance sont désignés utilisateurs principaux (c.-à-d., qu'ils ont la priorité) 
pour les bandes 5250 - 5350 MHz et 5650 - 5850 MHz. Ces radars pourraient causer du brouillage et/ou des 
dommages aux dispositifs LAN-EL.


